



Dallas Chinese Community Center May & June 2017 [Visit our website](#)

Join Our Mailing List!



Forward to a Friend

A Center Dedicated to Promoting Chinese Culture and Community Services

All events listed are open to public

Our Upcoming Events:

May 20 (Saturday) 10:00 am
Children's Chinese Singing Competition and Art Competition Awards Ceremony
兒歌及繪畫比賽頒獎典禮

In observation of **Memorial Day**, DCCC will be closed Monday, May 29th
5月29日(週一) 國殤紀念日, 本中心依例休假一天
若欲借書, 還書的會員, 請提前辦理, 不便之處, 敬請原諒, 謝謝!

June 17 (Saturday) 10:30am
Literature Seminar by the North Texas Chinese Literary Society
6月17日星期六 上午十點卅分東海校友會文學講座於華人活動中心會議室舉行。

July 15 (Saturday) to July 21 (Friday)
East meets West: Calligraphy & Painting Exhibition
中美書畫邀請展

We will have a special demonstration from New York artists at the grand opening on July 15. More details to come.

Thank you to the City of Richardson for supporting this event!

Looking Back on our Events:

April 15 (Saturday)
Passport Service for Taiwan Citizen
駐休士頓臺北經濟文化辦事處於四月十五日赴德州達拉斯地區辦理行動領務服務。

Taipei Economic and Cultural Office brought their mobile Passport Service to the DCCC on April 15th



April 22 (Saturday)
Asian American Culture Festival at DFW Chinatown in Richardson
美食文化園遊會 - 各式美味小吃攤位文化童玩遊樂



Thank you to all our sponsors, supporters, vendors, and volunteers including Federation of Chinese Organization of DFW, Republic of China Overseas Chinese Affairs Committee, City of Richardson, Cathay Bank, State Farm (represented by Kandace Waddy and Ruth Bookhammer), etc. State Farm presented a \$15,000 check to support DCCC's driving safety education program.

感謝所有的贊助商和支持者及所有的義工，包括中華民國僑務委員會、中華社團聯誼會、李察遜市、國泰銀行、State Farm保險公司...等等。State Farm更於此次活動中由 Kandace Waddy 與 Ruth Bookhammer 捐贈支票 \$15,000贊助活動中心，中心理事長雷筱鳳代表接受。



April 30 (Saturday)

DCCC Health Seminar-Dr. Xuejun Zhang: Good Fats vs Bad Fats

活動中心健康講座 - 張學軍博士演講：如何吃好脂肪來降低壞脂肪



Thank you to Dr. Xuejun Zhang for discussing good fats vs bad fats on April 30th.

張博士介紹脂肪在人體內的新成代謝。低脂飲食一直是現代醫學上的一個誤區，它直接危害了80%在美國生活的人和50%在中國生活的人。媒體散佈多吃油會引起脂肪在體內堆集而導致膽固醇增高，增加心腦血管硬化的輿論，以致很多人見油就躲，最後導致越來越多的人高血脂、糖尿病。這次講座通過學習各種食用脂肪的基礎知識，讓我們認識清--如何吃好油，來降壞油！

May 6 (Saturday)

DCCC and Ms. Jenny Huang's Art Studio Children's Drawing Exhibition & Competition

中心和黃佩珍美術教室共同舉辦畫展(5/6-5/20)和繪畫比賽

The competition was held on May 6th and the winning entries will be displayed (05/13-05/20) in the main lobby of the activity center. Thank you to the event's underwriter, American First National Bank.

兒童繪畫比賽分為四組: A. K-2年級 B. 3-5年級 C. 6-8年級 D. 9-12年級。三至十二年級每組選出前三名，均有獎金及獎狀，K-2年級（不計名次，當場贈送福袋）。頒獎典禮將於五月廿日(星期六)上午十時卅分於活動中心舉行，得獎作品將於頒獎日前一星期在中心大廳展示。

May 13 (Saturday)

Dr. Zhiyong Li's Health Seminar - Cancer Moonshot Project

華人活動中心健康講座: 李志勇醫師健康講座— 美國癌症登月計劃

Dr. Zhiyong Li held a health seminar about the U.S. Cancer Moonshot Program on May 13th. This seminar covered the goals and actions of the program in the fight against cancer.

Our gratitude goes to our generous sponsors for various programs which are listed below in alphabetical order:

Blue Cross and Blue Shield of Texas, Cathay Bank, Community Foundation of Texas, Neiman Marcus, Richardson Arts Commission, State Farm, Texas Instruments and many other individual and corporate donors

All details for courses and future event registration, please contact DCCC.

欲登記註冊課程和活動, 請直接與中心連絡

Dallas Chinese Community Center | | lijulee20@hotmail.com | [\(972\) 480-0311](tel:(972)480-0311)

400 N Greenville Ave #12
Richardson, TX 75081

© 2010 Dallas Chinese Community Center All Rights Reserved.